

Aerial photography ... Action!

Since last March, LX Pro has got a new important operator amongst its partners. Besides proposing a variety of services in different fields (transportation, aerial works, conveying...), LX Pro highlights its expertise in terms of aerial images through its association with XD Motion, expert in aerial filming and multi-dimensional travelling solutions.

A common vision ...

The target of this partnership is to listen to your needs in order to offer to you the best possible solutions to your requests of aerial filming. Do you wish to shoot images for TV, cinema, advertising, events coverage or other? Our crews supply technical solutions adapted to your needs, thanks to our aeronautical know-how in terms of « movie pilot » and adapted systems of gyro-stabilized cameras.

Many references ...

You have to shoot aerial images in your own country or abroad? In order to meet your needs in a better way, LX Pro and XD Motion will use all the necessary means for the fulfillment of your projects. Several productions and brands have already trusted our services, such as Red Bull and Peugeot lately, during the tests of the 208 T16 Pikes Peak by Sebastien Loeb in the Mont Ventoux (France) last May.

We are very much in tune with you, and we are at your service to find together solutions adapted to your needs. Do not hesitate to contact us contact@lxpro.fr and to visit our website for all the services we can propose to you www.lxpro.fr.



Crédits photo E. Samper



Crédits photo ICEprod

Images aériennes ... Action!

Depuis mars dernier, LX Pro compte parmi ses partenaires un nouvel opérateur d'envergure. Au delà de proposer de nombreuses prestations de pilote dans divers domaines (transport, travail aérien, convoyage...), LX Pro met sous les projecteurs son expertise en terme d'images aériennes en s'associant avec XD Motion, opérateur caméra et tournages multi-dimension.

Une vision commune...

L'objectif de cette association a pour but d'être à votre écoute et de vous offrir les meilleures solutions possibles pour toutes vos demandes de prises de vues aériennes. Vous souhaitez réaliser des images pour la télévision, le cinéma, la publicité, la couverture d'événement ou bien d'autre encore ? Nos équipes sont en mesure de vous apporter des solutions techniques adaptées à vos besoins en mettant à votre service un savoir faire aéronautique en terme de « movie pilot » et de systèmes caméras gyro-stabilisés adaptés.

De nombreuses références ...

Vous devez réaliser des images aériennes dans votre pays ou à l'international? Pour mieux répondre à vos demandes, LX Pro et XD Motion se chargent de mettre en œuvre tous les moyens nécessaires à la bonne réalisation de vos projets.

De nombreuses productions et marques nous ont déjà fait confiance, telles que Red Bull et Peugeot dernièrement, lors des tests de la 208 T16 Pikes Peak par Sebastien Loeb au Mont Ventoux (France) en mai dernier.

Nous sommes à votre écoute et à votre disposition pour réfléchir ensemble à des solutions adaptées à vos besoins. N'hésitez pas à entrer en contact avec nous contact@lxpro.fr et à vous rendre sur notre site internet pour toutes les prestations que nous sommes à même de proposer www.lxpro.fr.